
Radny Antoni Kuś w imieniu radnych i sołtysów z Kobielic i Radostowic zgłosił
wniosek o budowę oświetlenia ledowego na odcinku od ul. Sportowej w
Kobielicach do ul. Wysokiej w Radostowicach

Radny Antoni Kuś w imieniu radnych i sołtysów z Kobielic i Radostowic zgłosił wniosek o budowę oświetlenia
ledowego na odcinku od ul. Sportowej w Kobielicach do ul. Wysokiej w Radostowicach. Oświetlenie ledowe,
obniży koszty i poprawi bezpieczeństwo.
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